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Besparingsläget - 
Omvårdnadsnämnden
• Minska antalet platser på avlösningsvistelse till 10 platser 
• Enheten för anhöriganställda med 3 årsarbetare avvecklas. Alla 

anhöriganställda medarbetare inom enheten sägs upp. 
• Utreda att minska serviceinsatser och att införa rambeslut 
• Skruva upp takten i arbetet med bemanningshandboken samt minska 

behovet av bemanningssjuksköterskor
• Månadsvis följa effektiviseringar utifrån bemanningshandboken, 

behovet av bemanningssjuksköterskor samt införandet av helgtjänster.
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• Att minska anhörigstöd med 2,5 årsarbetare,  Förändrat uppdrag, alla medarbetare 
blir kvar men inte alla kommer fortsatt arbeta heltid med anhörigstöd

• Att minska uppsökande verksamhet med 0,25 årsarbetare, 
• Att minska volontärsamordning med 0,25 årsarbetare, 
• Att minska omvårdnadsnämndens kommunbidrag gällande träffpunkter för seniorer 

motsvarande 1,0 årsarbetare,  Båda träffpunkterna blir kvar!
• Att minska personligt ombud motsvarande 0,25 årsarbetare, 
• Att minska enhetschef med 1,0 årsarbetare, 
• Att minska verksamhetschef med 0,2 årsarbetare, 
• Att Välfärd Gävle fortsätter utreda möjligheten att flytta från Nygatan 9-11 till andra 

befintliga lokaler samt utreda möjligheten att i samarbete med andra aktörer starta 
träffpunkt på Agnes kulturhus. 
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Volontärverksamhet
• Det planeras för en utveckling att koppla volontärsamordningen            
till träffpunkterna och därigenom arbeta mer flexibelt       
inom arbetsgruppen ”förebyggande verksamhet” med rekryteringen av nya  volontärer.

• Vad gäller den skrivelse som skickats från PRO, SPF Seniorerna, SKPF, RPG och Finska 
föreningen till Omvårdnadsnämnden/mig kring volontärverksamheten så kommer ni att få ett 
svar. Det är under utarbetande och blir förhoppningsvis klart under september.
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Utredning om träffpunkterna
• Med syfte att skapa mer aktiviteter för deltagarna och nyttja befintliga resurser effektivt har vi genomfört en 

sammanslagning av Väpnargatan 19 och Brunnsgatan 59 i lokalerna på Brunnsgatan. I och med 
sammanslagningen ser vi att vi fortsatt ska kunna ha träffpunkten öppen med tillräcklig bemanning. Vi driver 
träffpunkten tillsammans med ett antal volontärer.

• Svaret vi fått angående Agnes Kulturhus är att det inte finns lediga lokaler, som inte redan är inplanerade för 
de verksamheter som ska flytta in. Därför finns ingen möjlighet att inrätta en permanent Träffpunkt för 
seniorer där. Däremot kommer det vara möjligt att förlägga samarrangemang där.

• En ansökan är inlämnad till Allmänna arvsfonden tillsammans med Studieförbundet Vuxenskolan om ett 
treårigt projekt som syftar till att utveckla koncept för att driva träffpunkter och i projektet handlar det om 
träffpunkt för personer med förvärvad hjärnskada. Besked om ansökan beviljas kommer 19/9.  

• Det arbetas också med att utveckla områdesvisa träffpunkter i flera stadsdelar. Dessa drivs av volontärer och 
föreningar, i samverkan med medarbetare från Förebyggande verksamheter, som har en koordinerande roll i 
stadsdelarna. Stadsdelar som idag har områdesvisa träffpunkter är: Hedesunda, Hamrånge, Hagaström, 
Andersberg, Sätra, Bomhus, Forsbacka, Valbo.  
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